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Huvudstyrelsemöte 

RSK  

Nr 2023-3 

Datum 230313 

Plats Kansliet 

Närvarande Leif Kuusela                                                    Maria Martinsson 

Cai Mellstedt                                                  Stefan Eksberg 

Lena Åsegård                                                  Anita Erixon    

Anette Krii 

Agneta Johansson 

  

 

3.1        Mötets öppnande 

Leif öppnade mötet  

3.2        Dagordning 

Dagordningen godkändes . 

3.3        Protokollsjustering 

Anette Krii utses att justera dagens protokoll 

3.4        Föregående mötes protokoll 

• Golvet i idrottshallen: KVARSTÅR. Uppföljning/bevakning mot Fritidsförvaltningen. 

• Fråga från IB om mailadresser : KLART. Frågan bedöms inte ha prioritet i dagsläget och återupptas 

vid behov i framtiden.  

• Aktivitetsavgifter: KVARSTÅR. En översyn genomförs under året med målet att justera för fotbollen 

till 2024 och IB till hösten 2023     

 

3.5        Rapporter 

• Uppstart nya avtalet med Visko/Puma: Ett första möte med materialansvariga har genomförts och 

arbetet startar upp inom de närmsta veckorna med nya matchställ och uppbyggnaden av webbsida hos 

Visko. 

• Uppvaktning Mikael Bengtsson: VD för Viskaforshem Mikael Bengtsson går i pension och har 

avtackning den 17/3. Leif representerar RSK med blomstergåva. 

• Sponsorsarbetet: Brev gått ut från Leif och arbetet fortskrider.  

• IB A-laget serieslut:  Laget slutade på en hedrande 7:de plats som är det bästa på många år. 

• OL rapport IP Skogen: Den mobila OL-arenan IP Skogen har flyttat till Ålandsgatan vid gamla Bejer 

Bygg. Nyinvesteringar kommer att genomföras för div utrustning. 
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3.6        Övriga frågor 

• Årsmötesfrågor: Gjordes avstämning av div punkter. Ser ut att kunna bli rekordmånga deltagare.  

• Utbildning i samarbete med SISU: Maria Martinsson och Lotta Knutsson planerar att påbörja en 

utbildning med SISU med temat: ” hur agerar man som ledare i RSK för att vägleda barn och ungdomar 

med NPF-diagnoser ( NeuroPsykiatriskaFunktionsnedsättningar) ” BESLUT: Maria/Lotta uppdaterar 

huvudstyrelsen löpande hur arbetet fortskrider. 

• Fråga om medlemsregistrets uppbyggnad och möjligheter: På fråga från Stefan fördes en diskussion 

om nuvarande medlemsregister och möjligheter att enkelt göra selekteringar på sektionstillhörighet bland 

registrerade medlemmar för bla medlemsutskick. BESLUT: Det görs en översiktlig jämförelse hur andra 

föreningar kan ha strukturer/lösningar samt nuvarande leverantör Visma. 

 

 

3.7        Nästa möte 

 

Huvudstyrelsemöte Datum Tid Plats 

Nr 2023-1 23-01-16  må 18:00 Kansliet 

Nr 2023-2 23-02-13  må 18:00 Kansliet 

Nr 2023-3 23-03-13  må 18:00 Kansliet 

Årsmöte 23-03-16  to 18:30 Storsjögården 

    

    

    

    

 

Vid protokollet   Justeras 

 

Leif Kuusela    Anette Krii 


